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前言

　　English Thesis Writing has been prescribed as a required course by The National Syllabus for English Majors
in China's Colleges and Uni-versities， the purpose of which is to help college students understand the nature of
scientific research and to teach them how to write a gradu-ation thesis or research papers， possibly for a better
extension in their future academic career. In order to meet these demands， some experi-enced teachers who have
taught this course for many years have assem-bled to write A Handbook of English Thesis Writing， aiming at
guiding students with specific step-by-step instructions.
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内容概要

　　依据2000年5月教育部批准实施的《高等学校英语专业英语教学大纲》的要求，英语论文写作是全
国各类高校英语专业的一门专业知识类必修课程.《高等学校英语专业英语教学大纲》还明确规定：毕
业论文一般应用英语撰写，篇幅为3000-5000个单词，要求文字通顺、思路清晰、内容充实，有一定的
独立见解。

　　本书是一本按照《高等学校英语专业英语教学大纲》要求编写的英语专业必修课教材，它具有很
强的实用性和针对性。
为了更有效地指导学生进行毕业论文写作，该书以大量的例子阐述了如何完成从选题、查阅文献、撰
写到答辩的全过程。
全书共分8章：第工章概述了英语论文写作的意义和要求；第2章讨论了论文写作的步骤和过程；第3章
诠释了构成论文的各个要素及其特点；第4章介绍了国际上通行的三种学术写作格式；第5章从词法、
句法和篇章三个角度分析了英语论文的语言特点；第6章介绍了几种常见的英语语言研究方法；第7章
简述了论文答辩的相关知识；第8章提供了一个完整的论文案例进行评价和分析。
另外，在附录里还列举了供师生参考的英语专业毕业论文选题、成绩评定标准和排版装订格式。

　　本书以英文书写，语言简洁易懂，且术语和格式与国际学术规范一致，既可作为专业本科生教材
，也可以作为研究生和研究人员的参考书。
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章节摘录

　　At most Chinese colleges or universities， undergraduates majoringEnglish language and literature are
required of writing an academicthesis in English upon graduation. However， it is not an easy job formost native
English-speaking university students to do this， let aloneChinese college students.　Writing an academic paper is
a ratherdemanding task even for most successful language learners in anylanguage learning context. Realizing these
facts， one might ask- whatmakes academic writing so difficult？
 Is there any specific guidance forreference？
 These questions had become the original intentions of thisbook.　Graduation thesis writing， as is in the case of
ritual composition and literary writing， is a tough mental activity and of great importance. It is particularly true
with thesis writing in English which is believed to be a daunting challenge for non-native speakers of English.
Though it shares a lot with other styles of English writing， it has its own unique functions， characteristics and
demands due to its peculiarity in writing purpose， readership， content and style of writing.
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